
Vragen aan de wethouder 28-02-2019 
 
Inmiddels is er in de Schadewijk een wijkconferentie geweest. 
Wij zijn als raad benieuwd of er goede resultaten zijn geboekt. 
Kunt u ons daarover informeren. 
Kunt u iets zeggen over de voortgang. 
De spanningen tussen de teams zoals wijkraad, stichting en beheer 
stichting,  die er waren zijn die wat afgenomen en/of oplossingen 
voor bedacht. 
Hoe snel komen er concrete voorstellen. 
Wij zijn nl van mening dat het zeker gezien de onrust die er geweest 
is snel en adequaat naar verbetering gezocht moet worden. 
 


